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"An Information Desk"

French transcript:
"Geneviève: Bonjour madame, j'aurais une question. 
Accueil: Bonjour.
Geneviève: J'aimerais savoir où se trouve le métro?
Accueil: Descendez un étage toujours tout droit, il y a Place des Arts.
Geneviève: Ok, puis j'aimerais savoir aussi, les magasins ici sont ouverts toute la semaine?
Accueil: Oui tous les jours.
Geneviève: Puis c'est ouvert de quelle heure à quelle heure?
Accueil: Du lundi au mercredi, de 9:30 à 6:00. Jeudi, vendredi de 9:30 à 9:00. Samedi 9:30 à 5 :00 heures, et dimanche 12:00 à 5:00.
Geneviève: Ok, puis ici le service d'information vous êtes ouvert les mêmes heures ou?
Accueil: Les mêmes heures les soirées par contre, on reste une demi heure après la fermeture, du jeudi au dimanche parce que le stationnement est gratuit avec achat.
Geneviève: Puis le stationnement se trouve où? Est-ce que c'est ouvert au public, à tout le monde?
Accueil: Vingt-quatre heures. Vous avez deux accès. Un par Saint Urbain et Jeanne Mance.
Geneviève: Ok, puis est-ce qu'il y a des restaurants et des toilettes ici?
Accueil: Un étage plus bas, au fond complètement il y a des restaurants. Puis au fond de la foire alimentaire il y a des toilettes.
Geneviève: Ok, puis j'ai aussi une dernière question, c'est à propos du festival des films du monde, c'est jusqu'à quand ça est-ce que vous savez?
Accueil: C'est jusqu'au deux septembre.
Geneviève: Ok, merci, au revoir."


English translation:
"Genevieve: Hello, Madam, I have a question. 
Information desk: Hello.
Genevieve: I would like to know where the metro is?
Information desk: Go down one floor and keep straight. It is in the Place-des-Arts.
Genevieve: Okay, and I would also like to know, are the stores here open all week?
Information desk: Yes, every day.
Genevieve: And they are open from what time to what time?
Information desk: Monday to Wednesday, from 9:00 a.m. to 6:00 p.m. Thursday and 
Friday, from 9:30 a.m. to 9:00 p.m., Saturday from 9:30 a.m. to 5:00 p.m., and Sunday from 12:00 to 5:00 p.m. 
Genevieve: Okay, and is the front desk here open at the same times?
Information desk: The same time during the evenings, but we stay half an hour after closing time from Thursday to Sunday, because parking is free with a purchase. 
Genevieve: And where is the parking? Is it open to the public? To everyone?
Information desk: Twenty-four hours. There are two entrances. One on St-Urbain, and one on Jeanne-Mance.
Genevieve: Okay, and are there restaurants and restrooms here?
Information desk: One floor down at the end there are restaurants, and at the end of the food place there are bathrooms
Genevieve: Okay, and I have one last question, it's about the International film festival. It's running until when, do you know?
Information desk: Until September second.
Genevieve: Okay, thanks, bye."
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